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Z  A  P  I  S  N  I  K 
8. seje Občinskega sveta Občine Mozirje, 
ki je bila v četrtek, 19. 12. 2019, ob17 uri,  

v sejni dvorani Občine Mozirje 
 
 

Prisotni:  mag. Tanja ZUPAN VOLER, mag. Damjan KOCJANC, Ivan ČOPAR, Marko 
PRESEČNIK, Nina ŽMAVC, Urška CAR, Liljana RAKUN, Mark MOLNAR, Borut REPŠE, 
Alenka BREZOVNIK, Boštjan GOLIČNIK, Jožef JELEN 
Opravičeno odsotni:/ 
Ostali prisotni: župan Ivan SUHOVERŠNIK, Jaka VAČOVNIK, občinska uprava, Jasmina 
ROTER JAGER- TIC Mozirje, Jani PIRNAT-nadzorni svet 
                            
 
UVODNI POZDRAV IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Predsedujoči seje župan Ivan SUHOVERŠNIK je uvodoma pozdravil vse prisotne in po 
ugotovitvi sklepčnosti začel z vodenjem seje. 
 
DNEVNI RED: 
 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 

3.12.2019, priloga 
2. Letni načrt TIC-a Mozirje za leto 2020, priloga (poročevalec: Jasmina Roter Jager) 
3. Predlog uskladitve ekonomske cene programov vrtca Mozirje za leto 2020, priloga 

(poročevalec : VVZ Mozirje) 
4. Odlok o proračunu Občine Mozirje za leto 2020 – druga obravnava priloga 

(poročevalec: Ivan Suhoveršnik) 
5. Soglasje k Statutu JZ Lekarna Mozirje, priloga (poročevalec: Ivan Suhoveršnik) 
6. Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave ZSD – druga obravnava, priloga 

(poročevalec: Ivan Suhoveršnik)  
7. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 
 

 
Občinski svet se je seznanil z zapisnikom 7. seje odbora. 
Glasovanje: 
 

Prisotnih je bilo 12.članov občinskega sveta 
Za je glasovalo 12. članov občinskega sveta 

 
 
 
K 2.točki dnevnega reda  
 
Namen te točke je bila seznanitev Občinskega sveta z letnim načrtom TIC-a Mozirje. 

K 1. točki dnevnega reda 
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To točko dnevnega reda je predstavila direktorica TIC Mozirje Jasmina Roter Jager. 
V obrazložitvi je navedla glavne načrtovane aktivnosti v letu 2020. 
V razpravo so se vključili člani odbora: 
− Marko Presečnik je izrazil čestitke k predstavitvi in opozoril: 

o Pri financiranju je potrebo navesti pravo vrednost 
 Jasmina poda odgovor, da je predviden znesek za delovanje 2750 EUR. 

Razlika do 3000 EUR predstavlja vračilo občini za najemnino. 
o Predlaga aktivnosti za prijavo na razpis za kozolec- Sejmišče 

− Ivan Čopar  
o je opozoril na atraktivnost Mozirja kot izletniške destinacije in hkrati na 

pomanjkanje spalnih kapacitet v Mozirju (težava ob potrebi po nastanitvi večjega 
števila turistov – avtobus) 

o je podal informacijo o obnovi in označitvi skrajšane čebelarske poti 
− Boštjan Goličnik je omenil, da je potrebno turistične aktivnosti načrtovati tudi v območjih 

podeželja 
 Jasmina je povedala, da sodelujejo z vsakim, ki izrazi interes in še dejstvo, 

da je nekaterim organizatorjem turističnih aktivnosti odročen že hotel Golte 
in želijo nastanitve čim bližje kraja 

− Liljana Rakun 
o  je opozorila na potrebo po zagotovitvi parkirnih mest za avtodome 

 Župan je odgovoril, da že obstaja možnost parkiranja v Žekovcu, načrtuje pa 
se tudi izgradnja parkirnih mest v kampu Gozdna šola in v turističnem 
območju Skok v Mozirju 

− Borut Repše je vprašal kako se TIC povezuje z ostalimi turističnimi subjekti v dolini 
 Jasmina je odgovorila, da obstaja povezovanje že sedaj, v bodoče je nujno 

delovati širše (Šaleška in Spodnjesavinjska dolina) 
 

 
Obrazložitev te točke je bila podana s strani direktorice vrtca Mateje Glušič in računovodkinje 
Jasmine Štorgelj.  
Člani občinskega sveta so se seznanili z razlogi za spremembo cene in se vključili v razpravo: 
  
− Liljana Rakun 

o  je opozorila na visok strošek čiščenja in vprašala, kako je z izbiro izvajalca 
 Mateja Glušič je odgovorila, da je zavod dolžan ravnati v skladu z Zakonom 

o javnih naročilih, da so izvedli razpis na katerega se je prijavil samo en 
izvajalec z nesprejemljivo ceno 

− Mark Molnar 
o Je izrazil mnenje, da mora tudi vrtec delovati kot dober gospodar (nižanje stroškov, 

zamenjava izvajalcev, čistila ipd.). Vrtec Mozirje ima že sedaj višjo ceno kot vrtec 
Nazarje 
 Mateja Glušič je odgovorila, da so pri delovanju pozorni na stroške, razlika v 

ceni predstavlja v največji meri strošek plač, ki je določen z zakonom.  
− Marko Presečnik 

o Je vprašal iz katerega vira  se krijejo obveznosti povečanih izdatkov glede na 
časovno razliko v izdatkih in uveljavitve nove cene 

K 3. točki dnevnega reda 
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  Jasmina Štorgelj je odgovorila, da se razlika krije iz obstoječega poslovanja. 
Učinki spremenjene cene se bodo kazali v novem letu. 

o Ja vprašal, kakšen je procentualni dvig v deležu, ki ga prispevajo starši 
 Jasmina Štorgelj je povedala, da je ta višina določena z odločbo centra za 

soc. delo. 
− Damjan Kocjanc je izrazil pohvalo delovanju vrtca in razpravljal: 

o Kakašen so delež v strukturi cene pri povišanju cene 
 Predstavniki zavoda so povedali, da so razlogi pri povišanju cene plače, 

stroški čiščenja in stroški vzdrževanja, pri čemer predstavlja delež stroška 
plač cca. 80% 

o Kakšna je razlika med samostojnimi vrtci in vrtci, ki delujejo v sklopu šole 
 Predstavniki zavoda so povedali, da je prednost vrtca v sklopu šole lahko 

lažje obvladovanje nekaterih stroškov kot npr. skupna kuhinja, skupna 
nabava. Pomanjkljivost se lahko kaže v preferiranje učiteljskega kadra in 
potreb šole. Razlika v ceni po mnenju vodstva in analiz  ni tolikšna, kot so 
prednosti samostojnega delovanja, predvsem v kvaliteti izvajanja osnovnega 
poslanstva zavoda 

− Jožef Jelen 
o Ja vprašal kako je s kapacitetami vrtca glede na to, da se povečuje število 

priseljencev (nova blokovna gradnja) 
 Mateja Glušič je odgovorila, da ostaja še ena učilnica prazna in da število 

otrok precej niha in da zaenkrat prostor ni težava. 
− Borut Repše je izrazil pohvalo vrtcu in razpravljal 

o Ali se razpolaga s podatkom, koliko otrok gre v vrtec v naslednjem letu oz. obdobju 
 Točnega podatka ni, število se zelo dinamično spreminja (migracije, želje 

staršev po vpisu v določen vrtec, številčnost posamezne generacije,..) 
 
Glasovanje: 
 

Prisotnih je bilo 12.članov občinskega sveta  
Za je glasovalo 12. članov občinskega sveta  

 
SKLEP 

 
Občinski svet Občine Mozirje potrdi predlog »Uskladitve ekonomske cene programov 
vrtca Mozirje za leto 2020« 

 
 
 

 
To točko dnevnega reda je predstavil župan Ivan Suhoveršnik. Predstavil je proračun na 
prihodkovni in odhodkovni strani ter navedel glavne načrtovane investicije in vire sredstev. 
Posebej je izpostavil kohezijo in financiranje izgube ZD Nazarje, ki se bo vključila v rebalans, 
ko bo znana potrebna višina sredstev. 
Občinski svet je razpravljal: 
 
− Odbor za negospodarstvo: 

K 4. točki dnevnega reda 
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o Mark Molnar je izpostavil potrebo po financiranju vodovoda vsled slabega stanja in 
potrebi po širši sanaciji, premalo sredstev za ceste. Financiranje društev ostaja na 
enaki ravni in je sprejemljivo 

− Odbor za gospodarske dejavnosti 
o Damjan Kocjanc je povedal, da je odbor izglasoval predlog proračuna 

− Statutarno pravna komisija 
o Tanja Zupan Voler je povedala, da Statutarnopravna komisija nima zadržkov za 

sprejetje proračuna 
− Odbor za javne finance 

o Ivan čopar je povedal, da naj bodo odboru pred sejo posredovani zapisniki ostalih 
odborov 

o Liljana Rakun je izrazila pomislek, da v proračunu ni zajetega vsega, za kar se ve, 
da bo predmet izdatka iz proračuna 
 Župan je odgovoril, da se take zadeve usklajujejo v rebalansu proračuna 

− Marko Presečnik  
o Predlaga ustanovitev odbora za podeželje, ki bi mu namenili določena sredstva za 

izvedbo investicije po želji oz. potrebi zaselka 
− Jožef Jelen 

o Veliko se govori o potrebnih investicijah in pomanjkanju sredstev zanje, velik 
izdatek pa se kaže v financiranju izgube ZD Nazarje, na katero občina nima 
nobenega vpliva in predlaga, da je problem sistemski, ki ga ni mogoče naprtiti 
občini, ker za to nima sredstev. Apelira, da naj te zadeve rešuje država sistemsko, 
ker nima urejene zakonodaje. 

− Mark Molnar 
o Predlaga sprejem predloga, da bo zavod dal možnost vodenja zavoda drugemu 

kadru 
− Borut Repše 

o Občine so ustanovitelji zavoda in bi bilo prav, da je zguba vključena v sistem javnih 
financ 

 
Člani občinskega sveta so se seznanili z zadevo in glasovali: 
 
Glasovanje: 

Prisotnih je bilo 12.članov občinskega sveta 
Za je glasovalo 10. članov občinskega sveta 
Proti je glasoval 1. član občinskega sveta 
Vzdržal se je 1. član občinskega sveta 

 
SKLEP 

 
Občinski svet Občine Mozirje potrdi predlog »Uskladitve ekonomske cene programov 
vrtca Mozirje za leto 2020« 
 

 
Obrazložitev je podal župan Ivan Suhoveršnik.  
− Statutarno pravna komisija 

K 5. točki dnevnega reda 
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o Tanja Zupan Voler je povedala, da Statutarno-pravna komisija nima zadržkov za 
sprejetje statuta 

 
Občinski svet se je z zadevo seznanil in po krajši razpravi glasoval. 
 
Glasovanje: 

Prisotnih je bilo 12.članov občinskega sveta  
Za je glasovalo 12. članov občinskega sveta  

 
 
Sklep: 

 
Občinski svet občine Mozirje daje soglasje k čistopisu statuta Javnega zavoda lekarna 
Mozirje. 
 
 
 
 

 
To točko dnevnega reda je predstavil župan Ivan Suhoveršnik.  
Glede na temeljitejšo razpravo in seznanitvi v prvem branju predloga odloka je občinski svet po 
krajši razpravi glasoval 
 

Sklep: 
 
Občinski svet občine Mozirje sprejme Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave ZSD v 
drugi obravnavi. 
 
 
 
Glasovanje: 

Prisotnih je bilo 12.članov občinskega sveta  
Za je glasovalo 12. članov občinskega sveta  

 
 

 
K razpravi so se vključili člani sveta: 
 
− Marko Presečnik je vprašal glede potrebe po predhodnem usklajevanju z javnostjo glede 

načrtovanih investicij (kolesarska steza, Praprotnikova) 
o Župan je odgovoril, da se občina z osebami, ki so v dokumentaciji določene kot stranke 

v postopku vselej dogovori in pridobi soglasje. Občina zelo težko, oz. bi bilo 
neodgovorno na veliko obljubljati ljudem dokler ni jasno, ali bo zadeva izvedljiva. 

K 6. točki dnevnega reda 

K 7. točki dnevnega reda 
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Določena težava nastane pri nestrinjanju oz širjenju informacij, tudi zavajajočih. Ko je 
zadeva zrela za obravnavo, se le- ta izvede. 

− Urška Car je povedala, da gre v projektih za gradnjo infrastrukturnih objektov, ki so 
predmet projektne izvedbe in ne toliko javnosti in da pridobitev pravice graditi pomeni 
določen napor.  

− Damjan Kocjanc je opozoril, da bi morebiten izpad gradnje kolesarske steze zaradi zamude 
pri prijavi na kohezijska sredstva predstavljal za prebivalce soteske veliko škodo, pove, da 
je povezava soteske in Lok pozitivna v smislu povezovanja. Opozoril je na nujnost 
izgradnje avtobusnih postajališč na križišču na Gorenjskemu klancu 

o Za realizacijo projekta je potrebno posredovati skupen predlog Občine Mozirje in 
občine Šmartno ob Paki direkciji za ceste  

− Ivan Čopar pove, da ga vaščani, ki so se zbirali na temo kolesarske steze kot občinskega 
svetnika niso vabili na sestanke, je pa res, da občani Lok niso bili obveščeni glede poteka 
kolesarske steze skozi Loke 

o Vačovnik je povedal, da je kategorizirana cesta površina v javnem značaju in 
namenjena vsem udeležencem v prometu pod enakimi pogoji. 

o Župan pove, da ni bil vabljen na noben sestanek, da je bila kolesarska steza 
načrtovana že v prostorskem načrtu občine, ki je bil izveden v skladu z zakonodajo 
in takrat je bil čas za pripombe. Hkrati je v prošnji pozval člane Občinskega sveta, 
da storijo vse in tvorno sodelujejo v prizadevanjih za realizacijo projekta. 

− Jožef Jelen je opozoril na veliko potrebo po izgradnji kolesarske steze, pomen premostitve 
preko Savinje in povezovanja zaselkov in opozoril, da je razpoložljiva sredstva treba 
izkoristiti 

− Mark Molnar predlaga zmanjšanje članov sveta Zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom 
Nazarje 

o Za realizacijo je potrebna sprememba Statuta zavoda 
−  Borut Repše je vprašal koliko je realnih možnosti za izgradnjo reševalne postaje na 

Ljubnem in podal podatek, da koristi  prostore v ZD Nazarje več kot 1000 občanov in cca 
250 otrok 

o Župan je odgovoril, da je zadeva obravnavana na ustni ravni. 
 

 
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 

 
 
Zapisal: 
Jaka Vačovnik 
                                                                                                            
                                                                                                          ŽUPAN OBČINE MOZIRJE 
                                                                                                                Ivan SUHOVERŠNIK 
                                                                                                     
 


